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Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante 

konaného dňa 10. 01. 2024 

 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Predseda komisie Mgr. Juraj Bottka všetkých privítal na zasadnutí a predstavil program 

zasadnutia.  

Program: 
1. Kritériá vplývajúce na pridelenie dotácie v oblasti „Rozvoj telesnej kultúry“ 

2.  Prerokovanie návrhu výzvy na podanie žiadosti o poskytnutie dotácie z 

rozpočtu  

 mesta na rok 2024 pre oblasť „Rozvoj telesnej kultúry“ 

3. Rôzne 

 

Komisia odsúhlasila navrhnutý program. 

 

Bod. č. 1) Kritériá vplývajúce na pridelenie dotácie v oblasti „Rozvoj telesnej kultúry“ 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

Členovia komisie si materiál prešli po jednotlivých bodoch a vznikla rozsiahla diskusia. 

Mgr. Juraj Bottka – kritériá by mali byť pomôckou pri rozhodovaní sa o poskytnutí 

jednotlivých dotácií. Predložený materiál navrhol upraviť v niektorých bodoch, ako napr. 

zoznam aktívnych registrovaných hráčov rozdeliť podľa kategórií, zrušiť čestné prehlásenie 

o počte kategórií. 

Mgr. Zsolt Barczi – v bode 5 sa bude brať do úvahy tá kategória, ktorá sa umiestnila za daný 

klub najvyššie? 

Mgr. Jozef Gál – bude sa brať do úvahy najvyššia súťaž. 

Mgr. Lívia Gešková – navrhla upraviť tabuľku v bode č. 6, rozlíšiť kategórie podľa „menej 

ako polovica“ a „viac ako polovica trénerov kvalifikovaných“.  

Silvia Prokopová – navrhla upraviť znenie bodu č. 8 a doplniť „má/nemá nejakú zmluvu“ 

alebo „je/nie je vo zmluvnom vzťahu so športoviskom“. 

Mgr. Juraj Bottka – sú kluby, ktoré fungujú na ZŠ a na základe VZN o nakladaní 

s majetkom primátor môže podpísať prenájom bezodplatne, tým pádom vieme zohľadniť, že 

klub potom už nemá s nájmom náklady. 

Mgr. Jozef Gál – navrhol upraviť názov tabuľky č. 9 na „dosiahnuté výsledky                            

na Majstrovstvách SR a medzinárodných súťažiach, pretekoch“. 

Silvia Prokopová – navrhla „účasť na  športových podujatiach“ a „účasť na  nešportových 

podujatiach“ zlúčiť do jedného bodu: „účasť na  športových a nešportových podujatiach 

organizovaných mestom“ 

Mgr. Juraj Bottka – ohľadom bodu „propagácia mesta“ sa vyjadril, že už pri zúčtovaní by 

mali dokladať aj dokumentáciu, akým spôsobom propagovali mesto. V rámci tohto bodu 

vydokladuje, či to splnil a ak nesplnil, môže to byť dôvod na neposkytnutie dotácie. Ohľadom 

spolufinancovania výdavkov v porovnaní s dotáciou mesta, pri zúčtovaní nemusia 

preukazovať zvyšné peniaze, ktoré získali, ale na fungovanie klubu by mali mať zabezpečené 

fin. prostriedky na daný rok. Bolo by dobré vidieť, odkiaľ zoberie peniaze na fungovanie. 

V zmysle športového zákona by nemal žiadať na tú istú činnosť z viacerých projektov.  

Silvia Prokopová – navrhuje doplniť položku, akým spôsobom klub získal peniaze, ako napr. 

2%, sponzorské, granty a pod. 
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Mgr. Juraj Bottka – kluby nemôžu čakať len na dotáciu z mesta. Môže sa stať, že o rok bude 

výška dotácie oveľa nižšia a čo potom budú robiť ?   

Mgr. Zsolt Barczi – tieto kritéria budú zverejnené s výzvou alebo je to interný bodovací 

systém?  

Mgr. Juraj Bottka – kluby by o tom mali vedieť a musia vidieť aj čo majú predkladať. 

Silvia Prokopová – malo by to byť ako príloha k žiadosti.  

Mgr. Jozef Gál – je to niečo nové, kluby musia byť informované aké sú kritériá. 

Mgr. Zsolt Barczi – ako budú hodnotené žiadosti, ktoré nespadajú do kategórií súťažných 

klubov? 

Mgr. Juraj Bottka – bolo by vhodné potom úplne zmeniť dotačnú schému a vyčleniť fin. 

prostriedky na súťažné a nesúťažné športové kluby. 

Silvia Prokopová – máme veľa občianskych združení,  ktoré zamestnajú veľa detí a mládeže 

nesúťažne. Mohli by sme vyčleniť jednu položku na nesúťažné kluby.  

Mgr. Juraj Bottka – niektoré takéto projekty môžu ísť aj cez participatívny rozpočet, ale 

môžeme aj rozdeliť dotáciu a vyčleniť pre nich peniaze. Ale potom aké budú kritériá? 

Silvia Prokopová – predložila návrh kritérií, ktoré navrhuje určiť pre nesúťažné športové 

kluby.  

Mgr. Juraj Bottka – dnes už musíme schváliť výzvu a rozhodnúť sa, či ideme jedným alebo 

druhým smerom. Mali by sme nastaviť aspoň nejaké kritériá.  

Silvia Prokopová – len tými  kritériami pre súťažné kluby úplne vylúčime nesúťažné kluby. 

Mgr. Juraj Bottka – je ťažké ich porovnávať s klubmi, ktoré aktívne chodia na súťaže, majú 

cestovné náklady a pod.  

Silvia Prokopová – vyzvala Mgr. Líviu Geškovú, aby vyjadrila svoj názor na základe 

doterajších skúseností.   

Mgr. Lívia Gešková – je potrebné si stanoviť nejaké kritériá, ktoré vám pomôžu čo 

najobjektívnejšie prerozdeliť financie, ale máme záujem aj o to, aby čo najviac občanov 

v meste športovalo, hoci nesúťažne. Pre nesúťažné kluby sa môže z dotácie vyčleniť jedna 

čiastka, ktorá sa rozdelí osobitným posúdením.  

Mgr. Jozef Gál – výzva musí vyjsť, prílohou môžu byť kritériá. Keď sa to odsúhlasí, prídu 

projekty a my ich posúdime. 

Silvia Prokopová – niekde, ale musíme uviesť, že aj nesúťažné kluby si môžu podať žiadosť 

a budú posúdené osobitne, aby si na základe tých kritérií nemysleli, že ich sa tá výzva netýka.  

 

Uznesenie: Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy schválila kritériá ovplyvňujúce 

výšku poskytnutej dotácie spolu s bodovým ohodnotením s pripomienkami.  

 

Z celkového počtu prítomných členov komisie 5 hlasovali: ZA - 4 členovia komisie, zdržal sa 

– 1 člen komisie. 

 

Bod č.2) Prerokovanie návrhu výzvy na podanie žiadosti o poskytnutie dotácie                       

z rozpočtu mesta na rok 2024 pre oblasť „Rozvoj telesnej kultúry“ 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

Mgr. Juraj Bottka – podľa jeho názoru vo výzve v časti „Mesto dotáciu neposkytuje...“ bod 

b) je v znení „refundáciu výdavkov uhradených žiadateľom pred podaním žiadosti, okrem 

vlastných a cudzích zdrojov,“ nesprávne sformulovaný.  

Mgr. Lívia Gešková – vysvetlila, že takto je to sformulované vo VZN mesta Galanta.  

Mgr. Juraj Bottka – požiadal o preverenie tohto znenia právnym oddelením. Ďalej navrhol 

v časti „Žiadosť má obsahovať“ doplniť ďalší bod: p) podklady uvedené v kritériách 

ovplyvňujúce výšku poskytnutej dotácie podľa jednotlivých bodov.  V časti „Všeobecné 
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podmienky na poskytnutie dotácie“ navrhol doplniť bod: c) žiadateľ neevidovaný v zväze 

bude posudzovaný individuálne. 
Mgr. Lívia Gešková – vo výzve v časti „Prílohy“ navrhla doplniť aj bod : kritériá 

ovplyvňujúce výšku poskytnutej dotácie. 

 

Uznesenie: Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy schválila výzvu na podanie 

žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta na rok 2024 pre oblasť „Rozvoj telesnej 

kultúry“ s pripomienkami a určeným termínom podávania žiadostí do 02. 02. 2024. 

 

Uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  

 

Bod č. 3) Rôzne 

Silvia Prokopová – navrhla do januárového čísla Galantských novín zabezpečiť zverejnenie 

oznámenia, že výzvy na podanie žiadostí o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta na rok 2024 

sú zverejnené na stránke mesta.  

Mgr. Miroslav Štibráni - dodal, že on to zabezpečí cez redaktorku GN.  

Iné pripomienky neboli. 

 

 

                                    Mgr. Juraj Bottka  

                           predseda komisie 
V Galante dňa  17.01.2024  
Zapísala: Mgr. Veronika Čandal 


